
RADA MIEJSKA
» SF,PÓLNIE. KRAJEŃSKIM

ul. T. Kościuszki l'l
89-400 :%pólnci Krajeńskie Sępólno Krajeńskie, dnia 27 stycznia 2021 r.

Or.OO03.33.2020
U? Miejgki w S$ólnie Kraj.?SEKRETAA'?W?F

':H'.' 27, 01, 2021
Pan I]. zai *-.-.J....-..-.a...?-.J,.a-?,J,,..,.Waldemar Stupałkowski IPodpiJ .',',',',',','ę,

i,].',,,,,,,,,,Burmistrz Sępólna KrajeńskT?

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(Dz.U. z 2020 poz.713 z późn.zm.) przekazuję zapytanie z dnia 27 stycznia 2021 r.
Pana Antoniego Dolnego radnego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dotyczące nie
otrzyrnania rzeczowej odpowiedzi na zapytanie złożone w grudniu 2020r.
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Przewodniczący Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
Franciszek Lesinski

Radny Rady Miejskiej
Antoni Dolny

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
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Waldemar Stypałkowski
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W związku z zaostrzemami zsviązanymi ze stanem epidemiologicznym COVID-19
informuję, że w dniu 30 grudnia 2020 r moje uczestnictwo w sesji RM jest w trybie
ko:respondencyjnym.

W punkcie 5 ,,Składanie interpelacji i zapytań przez radnych", składam zapytan:ie:

W miesiącu czerurcu 2020 r Gmina otrzymała promesę na jaIką kwotę?
Jaką kwotę przeznaczono na środowjsko miejskie?
JaJ<ą kwotę przeznaczono na środowNsko wiejskie?

W miesiącu lipcu 2020 r Gmina ponownie otrzymała promesę. Na jaką kwotę?
Ile przeznaczono na śyodowisko miejskie?
Ile przeznaczono na śyodowisko wiejskie?

Uzasadnienie :

W grudniu 2020 r. złożyłem interpelacje i nie otrzymałem rzeczowej odpowiiedzi. Proszę o
odpowiedź na temat.

R-adny Rady Miejskie.i
Antoni Dolny
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